
 

 

   24. marts 2021 

Årsmøde i Friluftsrådet Vendsyssel 

22. marts 2021 kl. 19.00 online på teams  

Kredsformand Thomas Elgaard Jensen kunne i år byde velkommen til 8 deltagere. Online møder er en 

udfordring for alle, som ikke har prøvet det eller har ret meget erfaring i så henseende. Yderligere 6 

medlemmer af Friluftsrådet Vendsyssel forsøgte uden held at deltage. Vi kunne være blevet 14 ligesom 

sidste år. Før det egentlige årsmøde var der to indlæg. 

19.05-19.20 Leif Lund Jakobsen, Hjørring Kommune 

Leif er leder og ansvarlig for naturmødet i Hirtshals 28.-30.maj 2021. I år bliver det en mellemting mellem 

online og fysisk møde. Online forventes minimum 60.000 deltagere og fysisk maksimum 200 deltagere, der 

skal bestille billet for at kunne blive registreret. Hans indlæg baserede sig på en fin PowerPoint 

præsentation. Der er lagt en plan, som kan gennemføres, sagde han. 

19.20-19.40 Ida Svejgaard Smed 

Ida er politisk konsulent i Friluftsrådet. De sidste nyheder fra rådet blev fint gennemgået ligeledes med 

PowerPoint. Overskrifterne var: Friluftsliv i vildere natur, Friluftsrådets kommende strategi, 

Kommunalvalget, Seneste nyt om udlodningsmidler til friluftsliv, Projekt adgangslinjen, Evaluering af ny 

struktur for Friluftsrådets lokale arbejde, Orientering om nye tanker omkring arbejdet med børn og unge. 

Herefter kunne det egentlige årsmøde begynde. 

Fra bestyrelsen: 

Thomas Elgaard Jensen    Danske Baptisters Spejderkorps 

Betty Steglich-Pedersen   Dansk Cyklistforbund 

Jens Kølbæk                        Dansk Vandrelaug 

Benjamin Jensen                Dansk Landroverklub 

Margrethe Hejlskov          Danske Skov-og Landskabsingeniører 

 

Medlem af Friluftsrådet Vendsyssel i øvrigt: 

Hanne Lauritsen                DGI 

 

Gæst: 

Ida Svejgaard Smed          Friluftsrådets sekretariat 

 

Referat 

1. Valg af ordstyrer, referent og stemmetæller 

Ordstyrer: Thomas 

Referent: Jens 

Stemmetæller: Thomas 



 

 

2. Bestyrelsens beretning 

Den fyldige beretning var udsendt sammen med indbydelsen til årsmødet. Den blev godkendt uden 

bemærkninger. 

 

3. Orientering om den nye struktur 

     Den fremgår af indbydelsen til årsmødet og har nu fungeret i et år hos os. 

 

4. Valg af medlemmer til bestyrelsen 

     Formand: Thomas. Ikke på valg 

     Kommunekoordinator for Brønderslev: Benjamin valgt for 2 år 

     Kommunekoordinator for Frederikshavn: Betty. Ikke på valg. 

     Kommunekoordinator for Hjørring: Margrethe. Ikke på valg. 

     Kommunekoordinator for Læsø: Bo. Valgt for 2 år 

     Blå flag m.v.: Ingen kandidater 

     Sekretær m.v.: Jens. Valgt for 1 år. 

5. Temagrupper 

Ikke noget konkret under dette punkt. Bestyrelsen undersøger, hvad der kan lade sig gøre. 

6. Eventuelt 

Intet. 

Thomas sluttede med at takke alle deltagere. 

Jens Kølbæk 

 

 


